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П Р О Т О К О Л 
 

№ 254 
 

София, 11.09.2024 година 

 

Днес, 11.09.2024 г. от 10:01 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в пълен състав, ръководено от члена на 

Комисията Димитър Кочков, съгласно Заповед № З-ОХ-55 от 04.09.2024 г.  
 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, Благой 

Голубарев, Пенка Трендафилова и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас). 

  

На заседанието присъстваха Б. Паунов – началник на отдел „Цени и лицензии: 

електропроизводство, ВКП на електрическа и топлинна енергия и топлоснабдяване“ и 

експерти на КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Членът на Комисията Димитър Кочков обяви, че е оправомощен от председателя на 

КЕВР, съгласно Правилника за дейността на КЕВР и на нейната администрация, да 

проведе днешните три заседания: две от които открити и едно закрито. Председателят е в 

платен годишен отпуск. Д.Кочков откри заседанието и констатира, че не са налице правни 

пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 252/05.09.2024 г., т. 3, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „Топлофикация-Разград“ АД, за присъствено или 

виртуално участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype. 

 

„Топлофикация-Разград“ АД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо 

на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-ПД-37/05.09.2024 г. 

 

Заявил участие в общественото обсъждане чрез програмата за съобщения Skype е: 

 

 г-н Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ 

АД. 
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На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-1001 от 28.08.2024 г. 

относно заявление с вх. № E-ЗЛР-ПД-37 от 26.03.2024 г. за продължаване срока на 

лицензия за дейността „производство на електрическа и топлинна енергия“ и заявление с 

вх. № E-ЗЛР-ПД-34 от 26.03.2024 г. за продължаване срока на лицензия за дейността 

„пренос на топлинна енергия“, подадени от „Топлофикация-Разград“ АД. 

 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Пламен Младеновски, Елена 

Маринова, Боян Паунов, Георги Петров, Петя Георгиева, Ненко Ненков и Надежда 

Иванова, е приет с решение на КЕВР на закрито заседание по т. 3 от Протокол № 

252/05.09.2024 г. и публикуван на интернет страницата на Комисията. 

  

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

От страна на заявителя участие по Skype ще вземе г-н Михаил Ковачев – 

изпълнителен директор на дружеството. Да направим опит за връзка. 

 

Служител от КЕВР потърси Михаил Ковачев – изпълнителен директор на 

„Топлофикация-Разград“ АД, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Имаме ли връзка? Здравейте, г-н Ковачев! 

 

Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ АД: 

Здравейте!  

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Моля да изразите Вашето становище по доклада на работната група. 

 

Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ АД: 

Уважаеми комисари, уважаеми членове на работната група, колеги, при нас се 

запознахме с доклада на работната група. Това, което е описано в доклада, е така. Ние за 

поредна година си подновяваме лицензията за едногодишен период, като причината за 

това е, не, че нямаме желание да изпълняваме лицензионните си задължения, а причината 

за това е ситуацията, която е във връзка със състоянието на дружеството. Като при всички 

положения ние не спираме да развиваме дружеството. Инвестираме в модернизация и в  

замяна на производствени мощности, като тук е посочено, че за периода 2025-2026 г. 

дружеството предвижда да излезе на минимална печалба, но искам да подчертая, че при 

разработването на бизнес плана ние сме спазвали изискванията на наредбата при 

определяне на цените. Цените, които са заложени, обхващат прогнозни разходи на 

природен газ, което ни е основният разход в разходната част на дружеството. Държа да 

отбележа, че там сме заложили цена на природен газ, която включва компонентите за 

разпределение и снабдяване, които за поредна година на нас не ни биват признавани от 

КЕВР и създават така допълнителен проблем по обслужване на задълженията за природен 

газ. Така че в тази връзка искам да кажа, ако както топлофикация, така и КЕВР спазват 

правилата, топлофикация ще продължи да изпълнява лицензионните си задължения. 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря! Колеги от Комисията, има ли някакви въпроси към заявителя? Не 

виждам такива. В такъв случай… 
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Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ АД: 

Има, ако може само да вметна. Неколкократно искаме среща с председателя на 

КЕВР. Вероятно ще пуснем писмо. Ще поискаме нова среща във връзка с дейността на 

„Топлофикация-Разград“. Защото Разград, въпреки че може би е най-малкият 

топлофициран град, по-скоро нашата топлофикация е най-малката за града, тя е от голямо 

значение. Има си големи традиции, имаме си клиенти, които разчитат на нашата услуга и 

ние искаме топлофикация да се развива и да предоставя най-добрата и най-достъпна 

услуга на нашите клиенти. 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Приключихте ли, г-н Ковачев, с изказването? 

 

Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ АД: 

Да. 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Добре, благодаря! Изпратете писмо, както е по реда на правилника. Давам думата 

на работната група за становище и както и за това дали има и нови факти, които би 

следвало да бъдат отразени към днешна дата. Г-н Паунов? 

 

Б. Паунов – началник на отдел „Цени и лицензии: електропроизводство, ВКП 

на електрическа и топлинна енергия и топлоснабдяване“: 

Благодаря! Уважаеми г-н Председателстващ, уважаеми членове на Комисията, 

уважаеми колеги, уважаеми г-н Ковачев, към момента на работната група не са известни 

нови факти и обстоятелства и поддържаме всички анализи, които са направени в доклада. 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря! Преди да закрия заседанието, обявявам дата за закрито заседание  

19.09.2024 г., с което закривам заседанието. 

 

Михаил Ковачев – изпълнителен директор на „Топлофикация-Разград“ АД: 

Благодаря! 

 

Димитър Кочков – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

И аз Ви благодаря! 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

 

Р Е Ш И : 

 

 

 Насрочва закрито заседание на 19.09.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление с вх. № E-ЗЛР-ПД-37 от 26.03.2024 г. за продължаване срока на лицензия за 

дейността „производство на електрическа и топлинна енергия“ и заявление с вх. № E-ЗЛР-

ПД-34 от 26.03.2024 г. за продължаване срока на лицензия за дейността „пренос на 

топлинна енергия“, подадени от „Топлофикация-Разград“ АД. 
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Приложения: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-ПД-37/05.09.2024 г. до 

„Топлофикация-Разград“ АД. 

 
 

 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:     ЗА ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

 

       

.................................................         ДИМИТЪР КОЧКОВ  

  А. Йорданов   (съгласно Заповед № З-ОХ-55 от 04.09.2024 г.) 

 

.................................................     

  Б. Голубалев  

 

.................................................      ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  П. Трендафилова 

                    

         РОСИЦА ТОТКОВА 

 

 
 

 

 
 

 

Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 


